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Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

1. Arealer ved Skuldelev strand

Ejendomsudvalget har overvejet, hvorledes 
forhandlingen med grundejerforeningen 
"Skuldelev øst" om kommunens eventuelle 
erhvervelse af foreningens areal skal 
foregå.
Ejendomsudvalget indstiller til økonomi
udvalget, at der optages forhandling med 
grundejerforeningen "Skuldelev øst" om 
køb af matr. nr. 77 eo for max. kr. 7.000 
(samme pris som for matr. nr. 77 dv).

2 . Kommuneplan

Ej endomsudvalget har drøftet de indkomne 
indsigelser og vedtaget, at udvalgets be
mærkninger indarbejdes, før kommunepla
nens fremsendelse til økonomiudvalget.

3. "Kommunale friboliger"

Ejendomsudvalget har på et tidligere ud
valgsmøde tilkendegivet, at man ønskede 
belyst baggrunden for, at beboere i føl
gende kommunale ejendomme ikke betaler 
husleje
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for de nævnte ejendomme skulle fastholdes, 
økonomiudvalget godkendte, at lejerne i 
Sølvkærgård og Hanghøj skulle fortsætte 
uændret, idet der i skøderne på disse 
ejendomme er godkendt fri ejendomsret.
De to andre lejemål genoptages på et sene
re tidspunkt.
Ejendomsudvalget indstiller til økonomiud
valget, at de nuværende beboere af

fortsat kan bo
huslejefrit med henvisning til den lange 
periode, der har været huslejefrihed.

. fortsat

. Kommunal formidling af tilbud om udlej
ning af private værelser

I cirkulæreskrivelse af 19. marts 1985 
peger boligstyrelsen på, hvilke mulighe
der der ligger i oprettelsen af en kommu
nal formidling af tilbud om udlejning 
af private værelser.
Intet indstillingsbilag.
Ej endomsudvalget indstiller til økonomi
udvalget, at kommunen ikke ønsker at del
tage i værelsesudlejningen.
Socialudvalget fremsender ejendomsudval
gets indstilling med anbefaling.

* Løst inventar til dagcentret

Dagcentret anmoder om bevilling af brutto 
kr. 77.000 til anskaffelse af løst inven
tar til køkken og dagligstue, som er un
der indretning.
Forvaltningen kan anbefale, at anmodnin
gen imødekommes, men kan ikke anvise fi
nansiel dækning inden for det godkendte
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budget 1985, hovedkonto 05. 
Socialudvalget fremsender til økonomiud
valget med anbefaling.

5. fortsat

6. Vikarkonto hjemmeplejen

Hjemmeplejeleder ansøger
i skrivelse af 14. maj 1985 om oprettelse 
af vikarkonto til dækning af afløsning 
for ledende hjemmesygeplejerske og til
synsførende og med finansiel dækning af 
kontoen således:
konto 502 00 040 04 + 25.000 kr.
konto 502 00 030 08 -f 25.000 kr.
Forvaltningen kan anbefale, at det ansøg
te fremsendes med anbefaling, men finder 
iøvrigt, at sagen bør behandles med hen
syntagen også til den påtænkte behandling 
af et tilsvarende budgetønske for 1986. 
Socialudvalget fremsender med anbefaling 
for så vidt angår 1985.

7. Plejehjemmet "Nordhøj"

Plejehjemmet ansøger i skrivelse af 23/4 
1985 om en bevilling på kr. 7.000 brutto, 
svarende til merudgift ved ændring af 
køkkenlederassistentstilling til økonoma
assistentstilling med virkning fra 1. 
juni 1985.
Forvaltningen anbefaler, at såfremt mer
udgiften kan anbefales, må institutionen 
anvise finansiel dækning indenfor rammer
ne af det godkendte budget 1985, medens 
udgiften for 1986 må indarbejdes i bud
getoplægget .
Socialudvalget kan ikke anbefale forsla
get .
Claus Enevoldsen indtager særstandpunkt.



8. Svømning for specialklasser

Kulturelt udvalg vedtog på møde den 28/3 
1985 at indføre svømning for specialklas
ser fra april 1985, såfremt udgiften kun
ne holdes indenfor budgettet.
Ledende skoleinspektør foreslår, at ud
giften på ca. kr. 4.500 afholdes ved en 
budgetomplacering fra skolebio konto 302 
05 005 05, idet der ikke er etableret 
skolebio i indeværende forårssæson. 
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling .

9. Timetallet for faget hjemkundskab

Ledende skoleinspektør fremsender ansøg
ning om genoptagelse af sagen om forøgel
se af timetallet til 3 timer til faget 
hjemkundskab, således at ordningen vil 
omfatte alle klassetrin, hvorpå faget 
forekommer.
Byrådet godkendte på sit møde den 17/4 
1985 en ansøgning fra hjemkundskabslærer
ne og lærerrådet ved Skuldelev skole om 
at få tildelt 3 lektioner til undervis
ning i hjemkundskab på 6. klassetrin. 
Ansøgningen havde været til udtalelse 
i Marbækskolens nævn og lærerråd samt 
i fælleslærerrådet med henblik på at ord
ningen skulle gælde alle klassetrin. 
Kulturelt udvalg anbefaler, at ordningen 
indføres fra 1/8 1986.
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IQm Sommerferieaktiviteter 1985

Fritidsnævnet har udarbejdet forslag til 
sommerferieaktiviteter for 1985.
Udgiften vil beløbe sig til ca. kr.
15.000 .
Deltagerbetaling for biograf kr. 5,-, 
faxetur kr. 25,- og Roskildetur kr. 15,-. 
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling .
Der søges en tillægsbevilling på kr. 
15.000, som finansieres over konto 327 
02 010 07 kr. 7.000 og konto 326 02 035 
08 kr. 8.000.

11. Tyverisikring i blok 7 på Marbækskolen

Kulturelt udvalg besluttede den 13/12-84, 
at tyverisikring i blok 7 ønskedes etab
leret, og at teknisk forvaltning skulle 
udarbejde forskellige forslag til sikring 
af administration og mediatek.
Teknisk forvaltning har efterfølgende 
(udover det indkomne tilbud på tyverisik
ring på radiobasis) indhentet 3 tilbud 
på tyverisikring af inspektørkontor, sek
retærkontor, viceinspektørkontor, media
tek og EDB-lokale.
Kulturelt udvalg anbefaler tilbud 4) 
Strunge & Vestergård Aps.
Der søges en tillægsbevilling på kr. 
34.000, som finansieres over kassebehold
ningen konto 801 00 004 09.
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12. Ferslev skole, klasselokale på 1. sal 
(3. etape)

Mandag den 13. maj 1985 indhentedes hånd
værkertilbud, dels ved indbudt licitation 
og dels som underhåndsbud for udførelse 
af et lille klasselokale på 1. sal i den 
gamle skolebygning.
Der er ikke givet bevilling til dette 
arbej de.
Arbejdet er opdelt i 4 entrepriser, hvor 
resultatet af licitationen og underhånds
tilbud blev som følger:
Ved licitation:
Tømrer:

Erik Vium Jensen kr.
Kaj A. Jensen kr.
Ebbe Bredal Christensen kr.

Som underhåndsbud:
VVS:

Arvid Boes Andersen kr.
Lindhardt VVS kr.

El:
N. Carlo Jensen kr.
Venslev El I/S kr.

Maler:
Flemming Pedersen kr.
Peer Boes Andersen kr.

Alle tilbud er tillagt moms.
I henhold til de billigste tilbud kan 
arbejdet gennemføres for kr. 229.752,44 
incl. 10% tillæg for uforudseelige udgif
ter .

En anden mulighed for udvidelse af under
visningsarealet er tidligere drøftet.
I februar indhentede forvaltningen priser 
pa langtidsleje af mobilpavilloner:

fortsættes .....
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12 .

13 .

M. V. Zellner A/S 3.294 kr./md.
(anskaffelsespris: 98.820 kr . )
Bilsby 2.741 kr./md.
Transportomkostninger ca. 6.100 kr. 
El-tilslutning ca. 3.000 kr./md.

Ejendomsudvalget indstiller til kulturelt 
udvalg, at såfremt gennemførelse af det 
lille klasselokale på 1. sal ønskes, at 
entrepriserne overdrages de lavestbyden
de .
Kulturelt udvalg ønsker sagen tilbage 
til teknisk forvaltning med henblik på 
undersøgelse af placering, lokalplan og 
langtidsleje ved opstilling af en mobil
pavillon .
Mogens Bo Hansen indtager særstandpunkt. 
Sagen ønskes i byrådssalen.

fortsat

Klasse- og holddannelse m.v, for 1985/86 
Marbækskolen

Marbækskolens forslag af 14/3 1985 til 
klasse= og holddannelse m.v. blev af kul
turelt udvalg tilbagesendt til udtalelse 
i lærerråd og skolenævn for så vidt angår 
holddannelse på 9. klassetrin i engelsk 
tysk.
Skolekommissionen: Efter afstemning 

5 for 
5 imod 
1 fraværende

faldt forslag om at fastholde kommissio
nens tidligere indstilling, om at engelsk 
og tysk udvidet i 9. klasse deles i 9 
c og d.
Kulturelt udvalg fremsender til byrådets 
afgørelse.
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14 Fysioterapeut til Skuldelev skole 

Skolelæge fremsender
ansøgning om, at der bevilges 20 timer 
pr. skoleår til en fysioterapeut tilknyttet 
skolen.
Timerne skulle fordeles på følgende måde: 
Undervisning og vejledning i siddestil
ling og kropsbevidsthed i klasserne 12 
timer.
Vejledning i siddestilling, kontrol af 
stole/bordhøjde i samtlige klasser 6 ti
mer .
Lærerråd og skolenævn på Skuldelev skole

fremsender med anbefa-samt 
ling.
Ledende skoleinspektør fremsender med
anbefaling ansøgning fra skolelægen, om 
fysioterapeutisk bistand til Skuldelev 
skole.
Såfremt denne gives som konsulentbistand 
af fysioterapeut vil udgiften ved det 
foreslåede timetal andrage kr. 4.400 år
ligt ved nuværende overenskomstmæssige 
takst, der er knapt kr. 220 i timen.
På Marbækskolen har skolesundhedsplejer
sken ligesom på Skuldelev skole tidlige
re ydet bistand og vejledning m.v. af 
skolemøbler i klasseværelserne. Desuden 
har kommunens ergoterapeut 
en overgang været inde i billedet.
Det er hævet over enhver tvivl, at in
teressen og behovet for rådgivning på 
dette område er mindst lige så stor på 
de 2 andre skoler i kommunen.
Anslået timeforbrug efter Skuldelevfor- 
slaget vil være 75 svarende til en årlig 
udgift på tilsammen kr. 16.500 ved konsu
lentordning.
Efter telefonisk samråd vedr. denne sag

N r. ^Ro fortsættes
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14. fortsat

med skolelæge foreslår
vi imidlertid, at der afsættes et antal 
timer til supervision af kommunens lærere 
(evt. kun idr63tslærerne og/eller klasse
lærerne) . Rådgivningen og vejledning vil 
da blive givet i kursusform, således at 
lærerne bagefter kan forestå den generel
le og almindelige vejledning af eleverne, 
og kun svære og alvorlige tilfælde nød
vendigvis henvises til skolelæge/sundheds 
plejerske eller efter særbevilling til 
fysioterapeutisk behandling.
Udgiften til f. eks. et 6 timers kursus 
kan afholdes af kontoen for korte kurser 
og holdes indenfor budgettet. 
Skolekommissionen fremsender Skuldelev 
skoles forslag med anbefaling. Ligeledes 
anbefales timer til fysioterapeut på Fer
slev skole og Marbækskolen.
Kulturelt udvalg indstiller, at forslaget 
forsøges indarbejdet i 1986-budgettet. 
Mogens Bo Hansen indtager særstandpunkt, 
idet forslaget ønskes startet fra 1985/86 
Sagen ønskes i byrådssalen.

15. Deling af effekter i ungdomsskolen

fremsender
forslag til deling af effekter i forbin
delse med ungdomsskolens deling pr. 1/8 
1985 .
Ungdomsskolenævnet anbefaler forslag af 
25/3 1985.
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Der mangler 1 linse og 1 lysbilledappa
rat .
Skolekommissionen og kulturelt udvalg 
fremsender med anbefaling.
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16. Normeringsplan 1985/86

Ledende skoleinspektør fremsender forslag 
til normeringsplan for skoleåret 1985/86. 
Skolekommissionen fremsender med anbefa
ling .
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling .
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fremsender skrivelse ved
rørende den sidste timelærerstilling.

17 . Forslag til rammebudgettering

Skolekommissionen fremsender skrivelse af 
15/5 1985, hvori kommissionen under ind
tryk af de seneste års erfaringer med be
handling af skolevæsenets budgetoplæg med 
tilhørende bemærkninger, beder byrådet 
behandle følgende forslag på førstkommen
de møde:
At kommunens (herunder skolevæsenets) 
budget fremover tildeles som en ramme med 
højeste grad af selvforvaltning af de 
givne midler hos de kompetente forsamlin
ger .
Skolekommissionen er gerne behjælpelig 
med et oplæg og imødeser byrådets positi
ve svar på ønsket om fremtidig rammebud
gettering .
Kulturelt udvalg anbefaler, at der ned
sættes en arbejdsgruppe.
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18. "Bemanding" på lejrskoleture

Byrådet har på sit møde den 17. april 
1985 behandlet aftalen af 31. august 1984 
om hviletid og fridøgn for tjenestemænd 
m.fl. i folkeskolen og godkendt tidligere 
ordning, hvorefter 3 personer deltager pr 
klasse.
Da der i lærerrådet på Marbækskolen er 
delte meninger om, hvorledes byrådets be
slutning skal forstås, anmoder ledende 
skoleinspektør om at få præciseret, om 
beslutningen er et påbud eller en tilla
delse .
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19 . Telefongodtgørelse

2 0 .

Lederen af Skibby Aftenskole,
ansøger om telefongodtgørelse til 

sin privattelefon.
Voksenundervisningsnævnet anbefaler over
for økonomiudvalget.

Ansættelse af miljøtekniker

Byrådet vedtog på sit møde den 22. maj 
1985 at tilbagesende sagen vedr. ansæt
telse af miljøtekniker pr. 1/8 1985 til 
fornyet behandling i økonomiudvalget.

cyiiuiitd/Åc

/¡M,MAs
sSUaA ü

/ f e

¿7?
C / o/pu )

N'r. 588
A/S O A F O lO -F R E D E R IK S H A V N



21. Forureningsforsikring

Borgmester ønsker spørgsmålet om "Forsik
ring for udgifter i forbindelse med foru
reningsuheld" drøftet endnu en gang. 
Økonomiudvalget sendte den 14. maj 1985 
sagen til fornyet drøftelse i teknisk 
udvalg.
Som det vil erindres dækker forsikringen 
pludseligt opståede eller pludseligt kon
staterede forureninger på landjorden. For
sikringsbeløb pr. skade max. kr. 5 miil., 
dog max. kr. 10 miil. pr. år. Præmien 
beregnes som 0,1 o/oo af kommunens udbe
talte lønsum, i 1985 ydes der rabat på 
20%. Skibby kommunes lønsum i 1985 er 
kr. 64.950.000 og præmien for perioden 
1/7-31/12 vil således blive 0,5 x 0,8 
x 0,0001 x 64.950.000 = kr. 2.598,00. 
Beløbet er ikke budgetteret.
Teknisk forvaltning indstiller under hen
syntagen til de meget store økonomiske 
konsekvenser et forureningsuheld kan med
føre, at forsikringen tegnes.
Teknisk udvalg ønsker ikke forsikringen 
tegnet.

1986 .
ønsker forsikringen fra

Mogens Bo Hansen ønsker forsikringen teg
net og begærer sagen til byrådet.

22. Toftehøj - vejudlæg - erstatning

Ejeren af matr. nr. Skuldelev by,
Skuldelev har henvendt sig til kommunen 
og oplyst, at han ikke har fået den er
statning, han forventede i forbindelse 
med, at der blev pålagt vejdeklaration 
på en del af ejendommen for at øge Tofte-

,, fortsættes ....
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fortsat 

højs bredde.
Indstillingsbilag samt referat af samtale 
mellem borgmesteren og ejeren vedlagt. 
Teknisk udvalg anbefaler overfor byrådet, 
at der ydes følgende arealerstatninger: 
Matr. nr. 6 f, Folmer Ebbesen kr.
" " 26 c, Allan Garflet
" " 6 h, Viggo Petersen "

Der anmodes om en tillægsbevilling på 
erstatningsbeløbet kr. 5.295, som frigi
ves af kassebeholdningen.

Kloakering, Skuldelev strand m.v.

Medlem af teknisk udvalg, Mogens Bo Han
sen, anmoder med henvisning til åbent 
brev fra avis om, at kloakering af Skul
delev strand indstilles, indtil miljøkon
sekvenser af kloakeringen, som omtales 
i det åbne brev, er belyst.
Kopi af henvendelsen samt det åbne brev 
vedlægges.
Teknisk udvalg indstiller til byrådet, 
at kloakering af Skuldelev strand ind
stilles indtil miljøkonsekvenser af klo
akeringen er belyst.
C og V ønsker at afvente Hovedstadsrådets 
behandling af kommunens spildevandsplan. 
Projektet kan fysisk ikke igangsættes, 
før dette resultat foreligger.
Børge Sørensen indtager særstandpunkt, 
idet han ønsker byrådsbeslutning af 17/4 
1985 overholdt.
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24 . Hovedkloak til Skuldelev strand 
Åstedsforretning og forligsforhandlinger 
afholdt den 20. maj 1985

Protokol i forbindelse med åstedsforret
ningen og forligsforhandlingerne forelæg
ges til godkendelse.
Foranlediget af indsigelser mod projektet 
fremført under forligsforhandlingerne/ 
åstedsforretningerne er projektet revide
ret for så vidt angår løbe nr.e 10,11,15 
og 16.
Det reviderede projekt friholder løbe nr. 
15. Der er opnået forlig med alle øvrige 
berørte parter.
Erstatningen i henhold til de indgåede 
forlig andrager ialt kr. 147.289,20.
Intet indstillingsbilag.
Teknisk forvaltnings indstilling:
Det reviderede projekt godkendes. Det 
indstilles til økonomiudvalget, at de 
indgåede forlig godkendes, samt at areal
erhvervelser og rådighedsindskrænkninger 
gennemføres ved ekspropriation omfattende 
matr. nr.e:

Skuldelev by, Skuldelev samt matr.
nr.
Teknisk udvalg udsatte sagen til næste 
møde.
Børge Sørensen indtager særstandpunkt, i- 
det han ønsker byrådsbeslutning af 17/4 
1985 overholdt.
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25. Hovedkloak m.v. til Skuldelev strand.
Licitation og tilbud på ledningsarbejder 
og pumpestationer
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Teknisk forvaltning anmoder om at få ind
stilling om de entreprenører, der skal 
udføre hovedkloakledning m.v. frem til 
Skuldelev strand.
Der er givet en anlægsbevilling på ialt 
kr. 1.700.000, hvoraf ca. kr. 1.520.000 
er til rådighed for de pågældende arbej
der, dog excl. projekteringsudgifter.
I henhold til tilbudene kan arbejdet ud
føres for kr. 1.484.835,20 incl. ca. 17% 
tillæg for uforudseelige udgifter. (En
hedsprisliste B, Finn Skov).
Arbejdet er opdelt i 3 entrepriser, hvor 
resultatet af licitationen og underhånds
budene blev som følger:
Ledningsentreprise:
Finn Skov

do. altern. m/PVC rør 
Hilbert Jensen

do. altern. m/PVC rør 
Lerdrup Nielsen

do. altern. m/PVC rør 
El-entreprise:
Helbo Hansen 
N. Carlo Jensen 
Pumpeleverance:
Flygt Pumper 
Alle tilbud er tillagt 22% moms. 
Udbudsmaterialet forudsætter, at entre
priserne udføres i perioden 1/7-31/12 85. 
Teknisk forvaltnings indstilling:
De enkelte entrepriser overdrages til de 
lavestbydende. Hovedspildevandsledningen 
udføres med 160 mm PVC-rør. Arbejdet i- 
gangsættes pr. 1. juli 1985. 
(Opmærksomheden henledes dog på den igang-
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25.

26.

fortsat

værende behandling af den reviderede spil
devandsplan) .
Teknisk udvalg udsatte sagen til næste 
møde.
Børge Sørensen indtager særstandpunkt, i
det han ønsker byrådsbeslutning af 17/4 
1985 overholdt.

2

Administration - godkendelse af licitati
onsresultater

Teknisk forvaltning har anmodet ejendoms
udvalget og teknisk udvalg om at overveje 
at bede økonomiudvalg og byråd om at de
legere kompetancen til at godkende lici
tationsresultater for at lette forret
ningsgangen og forkorte ekspeditionsti
den. Delegeringen kan f. eks. gives på 
følgende vilkår:
1. Der er givet bevilling eller frigivet 

rådighedsbeløb til det pågældende 
stykke arbejde.
Arbejdet kan fuldføres - incl. følge
arbejder = indenfor den givne bevil
ling eller det frigivne rådighedsbe
løb .
Det billigste konditionsmæssige tilbud 
antages.
Udvalgsbeslutningen er eenstemmig. 

Teknisk forvaltnings indstilling 
Det anbefales overfor økonomiudvalget 
at delegere retten til at godkende lici
tationstilbud til ejendomsudvalg og tek
nisk udvalg under ovennævnte forudsætnin
ger. Der udarbejdes intern instruks, som 
præciserer delegeringens præmisser og 
omfang.

3

4

Dag og år:

Tirsdag den 11. juni

1985

Blad nr.

2.346
Formandens
initialer:

kl. 9.15

på borgmesterens kontor

fortsættes . . .



2 6.

Ejendomsudvalget vedtog på sit møde den 
24/5 1983, at der anmodes om, at økonomi
udvalget fremsender sagen til afgørelse 
byrådet.
Teknisk udvalg vedtog på sit møde den 
26/5 1983, at teknisk forvaltnings ind
stilling fremsendes direkte til byrådet. 
Børge Sørensen og Gitte Weiss indtog sær
standpunkt, idet de ønskede sagen til 
økonomiudvalget.
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
6/6 1983 at oversende til drøftelse i 
FC-gruppen.
Ej endomsudvalget anbefaler på sit møde 
den 21/5 1985 teknisk forvaltnings ind
stilling overfor økonomiudvalget.
Teknisk udvalg anbefaler på sit møde den 
30/5 1985 overfor økonomiudvalget at 
delegere retten til at godkende licitati
onstilbud til teknisk udvalg under de 
nævnte forudsætninger.
Der udarbejdes intern instruks, som præ
ciserer delegeringens præmisser og omfang 
Forvaltningschefgruppen har på møde den 
23. maj 1985 i enighed anbefalet, at den 
foreslåede delegation meddeles, idet det 
vil give administrative lettelser i for
valtningen samt forkorte den samlede eks
peditionstid til gavn for tilbudsgivere 
og brugere.

fortsat

Dag og år: Blad nr.

2.347
Formandens

Tirsdag den 11. juni initialer:

1985

kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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27• Administration - uddelering af beføjelser

Teknisk forvaltning har anmodet ejendoms
udvalget og teknisk udvalg om at overveje 
betimeligheden af at anmode økonomiudvalg 
og byråd om at delegere retten til at 
fremsende sager med eller uden anbefaling 
til afgørelse hos andre myndigheder på

Nr- 5 8 8  Ai. fortsættes ...
^AFOLO-FREDERIKSHAVN



27 .

Dag og år: Blad nr.

2.348
Formandens

Tirsdaq den 11. juni initialer:

1985

kl. 9.15fortsat

byrådets vegne. Anmodningen begrundes 
med ønske om at lette forretningsgangen 
og nedsætte ekspeditionstiden.
Delegeringen kan f. eks. gives på følgen
de vilkår:
1. Beslutningen må ikke direkte medføre 

udgifter for kommunen.
2. Udvalgets beslutning skal være eenstem- 

mig.
Teknisk forvaltning indstilling 
Det indstilles til økonomiudvalget, at 
teknisk udvalg bemyndiges til at fremsen
de sager med eller uden anbefaling til 
afgørelse hos andre myndigheder i henhold - 
til forslaget.
Der udarbejdes en intern notits, som be
skriver delegeringspræmisser og omfang.

på borgmesterens kontor

Ejendomsudvalget vedtog på sit møde den 
24/5 1984, at der anmodes om, at økonomi
udvalget fremsender sagen til afgørelse i 
byrådet.
Teknisk udvalg vedtog på sit møde den 
26/5 1983, at teknisk forvaltnings ind
stilling fremsendes direkte til byrådet. 
Børge Sørensen og Gitte Weiss indtog 
særstandpunkt, idet de godkendte forvalt
ningens indstilling, altså fremsendelse 
til økonomiudvalget.
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
6/6 1983 at oversende til drøftelse i FC-
gruppen.
Ej endomsudvalget anbefaler på sit møde den 
21/5 1985 teknisk forvaltnings indstil
ling overfor økonomiudvalget.
Teknisk udvalg anbefaler på sit møde den 
30/5 1985 forvaltningens indstilling over
for økonomiudvalget, dog undtaget de sid
ste 2 afsnit.

N r - 588 DAFn, fortsættes ...



Forvaltningen udarbejder liste over befø
jelser indenfor udvalgets arbejdsområde. 
Mogens Bo Hansen indtager særstandpunkt, 
idet han ønsker at afvente sin stilling
tagen .
Forvaltningschefgruppen har på møde den
23. maj 1985 i enighed anbefalet, at den 
foreslåede delegation meddeles, idet det 
vil give administrative lettelser i for
valtningen samt forkorte den samlede eks
peditionstid.

27 . fortsat

28. Skuldelev grusgrav

Hovedstadsradet har i skrivelse af 29. •
maj 1985 meddelt, at retten til fortsat 
grusgravning kun er gældende indtil 1. 
juli 1988.
Såfremt byrådet ønsker fortsat grusgrav
ning efter 1. juli 1988, skal ansøgning 
herom fremsendes senest 1. juli 1985.
På grund af den korte tidsfrist fremsendes 
sagen ikke gennem teknisk udvalg, men di
rekte til økonomiudvalget.

29 . Skatterestancer

Incassoafdelingen fremsender totalopgø
relse over A-, B- og restskatterestancer 
pr. 30. april 1985.

Dag og är:

Tirsdag den 11. juni
1985

Blad nr.

2.349
Formandens
initialer:

kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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30 .

31.

32 .

33.

Dag og år:

Tirsdag den_11

Blad nr.

im i

2.350
Formandens
initialer:

Rykningsmeddelelse skadesløsbrev

Incassoafdelingen fremsender ansøgning 
fra

om rykningsmeddelelse på et skades
løsbrev udstedt til Skibby kommune for 
ydet kontant hjælp.
Indstillingsbilag vedlagt sagen.

1 985

kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Budgetafsatte midler til stier

Mogens Bo Hansen, TSG, anmoder i skrivel
se af 3. juni 1985 om optagelse af følgen
de punkt:
"Under henvisning til, at økonomiudvalget 
er beskæftigelsesudvalg, ønsker TSG en 
redegørelse for, hvorledes de budgetaf-

7 3 / *

¿¿C
Û / 7  «

satte midler tænkes anvendt, og hvornår 
stiarbejdet vil blive udført."

Nedlæggelse af styregrupper

Mogens Bo Hansen, TSG, anmoder i skrivel
se af 3. juni 1985 om optagelse af føl
gende punkt:
"TSG skal foreslå, at planlægningsstyre- 
gruppen og beskæftigelsesgruppen nedlæg
ges . "

Forbedret information

Mogens Bo Hansen, TSG, anmoder i skrivel
se af 3. juni 1985 om optagelse af føl
gende punkt:
"TSG ønsker en redegørelse for, hvornår 
det af byrådet nedsatte udvalg vedr.
TSG's forslag om en forbedret information 
af kommunens borgere forventes at afslut
te sit arbejde."

Nr. 58RA/t n A F 0 L o . pRE0ER|KSM AVN



36. Vakancevikar Ferslev skole

Skolekommissionen indstiller følgende i 
alfabetisk rækkefølge til stillingen som 
vakancevikar på Ferslev skole:

2 stemmer 
5 stemmer 
1 stemme.

37 . Forlænget orlov

Overlærer Marbækskolen,
fremsender ansøgning om forlængelse af 
orlov med 1 skoleår fra 1. august 1985 - 
31. juli 1986.
Såfremt dette ikke kan lade sig gøre, an
søges om nedsættelse af timetal til 14 
ugentlige timer.
Ledende skoleinspektør anbefaler ansøg-

34 . Etablering af vindmølle

Mogens Bo Hansen, TSG, anmoder i skrivel
se af 3. juni 1985 om optagelse af føl
gende punkt:
"Genoptagelse af punkt vedr. etablering 
af vindmølle."

3 5. Personalenormering ved idrætshallerne 
samt pedelnormering

Fortsat behandling af notat af 23. januar 
1985 vedrørende personalenormeringen ved 
idrætshallerne samt Marbækskolen og Fer
slev skole.
Indstillingsbilag vedlagt.

Dag og år:

Tirsdag den 11. juni 
1 985

Blad nr.

2.351
Formandens
initialer:

kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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37.

38 .

39.

40.

Dag og år: Blad nr.

Tirsdag den 1 1 . juni
2.352

Formandens
initialer:

ning om forlængelse af orlovsperioden med 
1 år. Tjenestefriheden er foreneligt med 
skolens tarv.
Såfremt ansøgningen om orlov ikke kan i- 
mødekommes, anbefales nedsat timetal til 
14 for en begrænset periode (1 år). 
Skolekommissionen anbefaler orlov.

fortsat

Normering af fuldmægtigstilling

HK-klubben ansøger om, at stillingen som 
leder af incassoafdelingen/arbejdsgiver- 
kontrollen opnormeres til fuldmægtigstil
ling .
Stillingen bestrides i dag af overassi-

1985

kl. 9.15

på borgmesterens kontor

/¡U/j C

stent
Xommunebogholderen og kommunaldirektøren 
fremsender med anbefaling.

Personalesager 

Sagerne fremlagt.

12 0-sygedagsregler

Rengøringsassistent har med
udgangen af maj måned haft 126 sygedage 
inden for 12 på hinanden følgende måneder. 
Under henvisning hertil har man anmodet 
om en varighedserklæring fra hendes læge. 
Indstillingsbilag vedlagt sagen.



41.

42 .

Sikkerhedskursus for sikkerhedsleder

Indstilling om, at der gives den daglige 
sikkerhedsleder tilladelse til at deltage 
i obligatorisk kursus for sikkerhedslede
re samt principgodkendelse af, at udgif
ten finansieres ved tillægsbevilling, så
fremt der ikke ved budgetårets udgang vi
ser sig dækning for udgiften på forvalt
ningernes samlede kursusbudget. 
Indstillingsbilag vedlægges.

Etablering af beskæftigelsesprojekt

Mogens Bo Hansen, TSG, har i skrivelse af 
30. maj 1985 anmodet om optagelse af føl
gende punkt:
"På baggrund af husholdningsaffald fra 
plejehjem, daginstitutioner, interesse
rede forretninger og virksomheder etable
res som beskæftigelsesprojekt hønse-, 
gåse= og evt. svinehold.
Projektet kan gennemføres i samarbejde 
med evt. privat virksomhed, der kunne væ
re interesseret heri.
Såfremt private husholdninger inddrages i 
projektet, kunne dette indgå i et forsøg 
med at nedbringe affaldsmængden."

43. Godkendelse af regnskab 1984

Bogholderiet fremsender regnskab med til
hørende obligatoriske oversigter, bilag 
og bemærkninger for regnskabsåret 1984. 
Regnskabet er udarbejdet i henhold til de 
af Indenrigsministeriet givne retningsli
nier .
Regnskabet balancerer med kr. 159.527.139 
mod oprindelig budgetteret kr. 157.590.000

----------------------------------------------------------------------
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49< Afholdelse af borgermøde

Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 14. 
maj 1985 at der afholdes borgermøde om 
budgettet for 1986 onsdag den 11. septem
ber .
Fortsat behandling , idet forslag til afvik 
ling af mødet samt forslag om at indrage 
personalet i budgetlægningsfasen vedlægges.

50. Udbygningsplan for fritidsområdet

Forslag til udbygningsplan for fritidsom
rådet .
Fritidsnævnet fremsender forslaget til 
udbygningsplanen med anbefaling.
Kulturelt udvalg fremsender cil økonomiud
valget med henblik på indarbejdelse i bud
get 1986 og de følgende 3 år.

51. Budget 1986

Drøftelse af forslag til budget for 1986. 
De udarbejdede forslag vedlægges.

Dag og år:

Tirsdag den 11.,juni

1985

Blad nr.

2.355
Formandens
initialer:
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